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PROTOKÓŁ Nr 19/2021 

posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie, które odbyło się w dniu 

7 czerwca 2021 r. w sali konferencyjnej Urzędu Miejskiego w Wasilkowie przy ul. 

Białostockiej 7 

 

Czas trwania posiedzenia: 16:36 - 18:30 

 

Posiedzeniu przewodniczyła pani Magdalena Jakuć - Przewodnicząca Komisji 

Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie. 

 

W posiedzeniu uczestniczyło 4 Radnych, zgodnie  z listą obecności stanowiącą 

Załącznik nr 1 do protokołu. 

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć  powitała obecnych i 

otworzyła posiedzenie Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie.  

 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć stwierdziła, że obrady są 

prawomocne. 

 

Zaproponowano zmianę w porządku obrad - zmieniono kolejność omawiania 

punktów. Przewodnicząca Komisji odczytała zmieniony porządek obrad:  

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Kontrola realizacji wydatków niewygasających z roku 2020. 

3. Sprawy różne. 

4. Analiza, ocena i zaopiniowanie: sprawozdania z wykonania budżetu gminy na 

2020 r.. sprawozdania finansowego gminy za 2020 r., sprawozdania z 

wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury oraz 

informacji o stanie mienia komunalnego za 2020 r. 

5. Praca nad wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wasilkowa za 

2020 r. 

6. Zamknięcie obrad komisji. 

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie porządku obrad.  

 

W głosowaniu wzięło udział 4 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 3; PRZECIW - 0; WSTRZYMUJĘ SIĘ- 1. 

 

Zmieniony porządek obrad został przyjęty.  
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Ad 2 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć przeszła do punktu 2 

porządku obrad - Kontrola realizacji wydatków- niewygasających z roku 2020. 

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska - z wydatków niewygasających została zdjęta 

budowa ul. Górnej i Poziomkowej w Juroweach. Została ona przyjęta jako inwestycja roku 

bieżącego. Budowa ul. Dwornej w Studziankach - na dzień 7 czerwca zostały 

zrealizowane wydatki na kwotę 110 085 zł. Inwestycja nie zostanie wykonana w 

planowanym terminie (30 czerwca) ze względu na opóźnienie rozpoczęcia robót 

wynikające z warunków atmosferycznych. Kolejnym czynnikiem wydłużającym 

realizację inwestycji jest konieczność przeniesienia światłowodu. 

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. 

 

Radny Robert Lewkowicz zapytał o całkowity koszt budowy ul. Dwornej.  

 

Skarbnik Gminy Joanna Kunikowska - 992 240 zł plus ok. 30 tys. na 

przeniesienie światłowodu – razem ok. 1 020 000 zł. 

 

Ad 3 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć przeszła do punktu 3 

porządku obrad - Sprawy różne. Otworzyła dyskusję.  

 

Radna Anna Pszczółka powiedziała, że dotarły do niej głosy mieszkańców o 

braku odpowiedzi na zgłaszaną interwencję dotyczącą ul. Polnej.  

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz poinformowała, że rano odbyło się 

spotkanie w sprawie przebudów} skrzyżowania ul. Polnej i Kościelnej. Wynikła 

koniczność zmiany dokumentacji - wykonawca i geodeta zastosowali 

niewłaściwe układy odniesienia jeżeli chodzi o rzędne drogi. Kierownik 

Wydziału BGGN Piotr Kruszewski po przeanalizowaniu ustaleń podjętych na 

spotkaniu udzieli odpowiedzi na pismo mieszkańców.  

 

Radna Anna Pszczółka zapytała, jak długo potrwa wykonanie tej inwestycji i 

dlaczego się tak przedłuża. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz powiedziała, że urząd czuwa nad 

realizacją tej inwestycji, regularnie odbywają się spotkania z projektantem, 

inspektorem nadzoru. Nastąpiła zmiana kierownika budowy po stronie 

wykonawcy. Rolą inwestora, czyli gminy jest nadzorowanie  prac. Dokładam} 

wszelkich starań, aby inwestycja przebiegała sprawnie.  
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Radna Anna Pszczółka przekazała zażalenie mieszkanki wsi Dąbrówki. 

Mieszkanka kilkukrotnie bezskutecznie interweniowała w sprawie dojazdu do 

swojej działki. Pomimo wytyczenia drogi, jest ona nieprzejezdna ze względu na 

krzaki, które ją porastają.  

Następnie ponownie powiedziała o zastrzeżeniach mieszkańców wobec budowy 

ronda ul. Polna i Kościelna. Zwróciła się do Przewodniczącego Komisji Ładu 

Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej z pytaniem, ile razy Komisja 

przyglądała się postępowi prac.  

 

Przewodniczący Komisji Ładu Przestrzennego i Infrastruktury Technicznej 

Andrzej Augustynowicz odpowiedział. że inwestycja po w inna być realizowana 

zgodnie z przyjętym harmonogramem finansowym i rzeczowym. Harmonogram 

powinien określać terminy poszczególnych prac. Zwrócił się z pytaniem do 

Zastępcy Burmistrza, czy inwestycja przebudowy ronda posiada harmonogram. 

Dodał, że pozorny brak prac na placu budowy nie musi oznaczać, że prace nie są 

wykonywane. 

 

Zastępca Burmistrza Dominika Jocz potwierdziła, że urząd nadzoruje,  czy prace 

wykonywane są zgodnie z przyjętym harmonogramem. Obecnie trwają czynności 

wykonywane w ziemi. Sprawia to pozorne wrażenie, że prace nie postępują. Do 

końca czerwca mają zostać zakończone wszystkie elementy infrastruktury.  

 

Ad 4 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Jakuć przeszła do punktu 4 

porządku obrad - Analiza, ocena i zaopiniowanie: sprawozdania z wykonania 

budżetu gminy na 2020 r., sprawozdan ia finansowego gminy za 2020 r., 

sprawozdania z wykonania planu finansowego samorządowych instytucji kultury 

oraz informacji o stanie mienia komunalnego za 2020 r.  

 

Sprawozdania zostały omówione na poprzedniej komisji. Komisja Rewizyjna 

przeanalizowała wykonanie dochodów i wydatków w budżecie gminy.  

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie pozytywne zaopiniowanie 

sprawozdania Burmistrza Wasilkowa z wykonania budżetu gminy na 2020 r., 

sprawozdania finansowego gminy za 2020 r., sprawozdania z wykonania planu 

finansowego samorządowych instytucji kultury oraz informacji o stanie mienia 

komunalnego za 2020 r. 

 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 2; PRZECIW - 1; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 2. 
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Komisja Rewizyjna wydała pozytywną opinię. 

 

Ad 5 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Ja kuć przeszła do punktu 5 

porządku obrad - Praca nad wnioskiem o udzielenie absolutorium Burmistrzowi 

Wasilkowa za 2020 r. 

 

Przewodnicząca Komisji otworzyła dyskusję. Radni nie zabrali głosu.  

 

Przewodnicząca Komisji poddała pod głosowanie przyjęcie wniosku o 

udzielenie absolutorium Burmistrzowi Wasilkowa za 2020 r.  

 

W głosowaniu udział wzięło 5 radnych.  

Wyniki głosowania: 

ZA - 2; PRZECIW - 1; WSTRZYMUJĘ SIĘ - 2. 

 

Komisja Rewizyjna wydała pozytywną opinię. 

 

Ad 4 

Przewodnicząca Komisji Rewizyjnej Magdalena Ja kuć. w związku z wyczerpaniem 

porządku posiedzenia Komisji Rewizyjnej Rady Miejskiej w Wasilkowie, 

podziękowała za udział w posiedzeniu i zamknęła obrady o godzinie 18:30.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano. 

 

 

Protokołowała Przewodniczyła 

Agata Radziszewska Magdalena Jakuć 


